



# Eine Uni - ein Buch

**Growth - for whom?**

**Thursday, 11<sup>th</sup> January 2018**

5:00 - 6:30 pm

**Forest Campus, above the canteen (Mensa)**

Alfred-Möller Straße 1, 16225 Eberswalde

**Chapter 11 - Let the Poor World Grow**

Die HNEE liest das Buch von Graeme Maxton und Jørgen Randers

## „Ein Prozent ist genug - Mit wenig Wachstum soziale Ungleichheit, Arbeitslosigkeit und Klimawandel bekämpfen“.

**Martin Welp** (Professor für Sozioökonomie & Kommunikation) und **Siegfried Misall** (Lehrkraft im Fachgebiet Sozioökonomie & Kommunikation) veranstalten eine Diskussionsrunde zu Kapitel 11 „Die arme Welt wachsen lassen“.

Teile der Weltbevölkerung brauchen Wachstum, argumentieren die Autoren des Buches. Statistiken zur Entwicklung der Armut werden von ihnen kritisch betrachtet. In kleinen Tischrunden möchten wir diese und weitere Fragen, die im Kapitel thematisiert werden, mit Ihnen diskutieren.

**Die Veranstaltung findet in Englisch statt.**

The Eberswalde University for Sustainable Development is reading the book „**Reinventing prosperity**“ by Graeme Maxton and Jørgen Randers in the programme *Eine Uni – ein Buch* (one university – one book).

**Martin Welp** (professor for socio-economics & communication) and **Siegfried Misall** (reader in the department for socio-economics & communication) will host a discussion round to chapter 11 „Let the poor world grow“.

The authors of the book argue that parts of the world population still need growth. Poverty statistics are regarded critically by Maxton and Randers. We would like to discuss with you in small groups these and other questions that are raised in the chapter.

**The session will be held in English.**

